
Dagsorden mandag d. 09/12-24 
 

Deltager: Frederikke, Jane, Lone og Henrik  

Referent: Frederikke 

Hvis man har spørgsmål mv, kan henvendelse ske til bestyrelsen på afd20ab@gmail.com  

 

Vi ønsker at flere hjørner af både tyttebær og blåbær ønsker at være den del af bestyrelsen - 

så vil I ikke til næste budgetmøde tænke/spørge jeres naboer, om I/du ikke kunne tænke jer 

at være en del af bestyrelsen? Kom endelig forbi og se hvad bestyrelsen kan, vi er altid åbne 

for en god dialog - måske det alligevel er noget for dig? Mødet foregår i blåbær i 

mødelokalet i vaskehuset. 

 

Vi vil i bestyrelsen gerne takke for dem der var med til at gøre julehyggen i 

skovhuset til en rigtig hyggelig eftermiddag! Tak til alle de fremmødte.  

 

 

 

1. 

Da et af vores bestyrelsesmedlemmer har valgt at trække sig og vi ikke har nogle 

suppleanter, vil der i foråret blive indkaldt til et ekstraordinært afdelingsmøde, hvor der skal 

vælges et nyt medlem og gerne 1-2 suppleanter.  

 

2. 

Vi vil forsat gerne prøve at lave fællesspisning, men det forudsætter, at der er nogle der vil 

tilbyde deres hjælp. Nærmere dato kommer i det nye år. 

 

3. 

Der er blevet opsat hegn i Blåbær og det er blevet godt. I Tyttebær skulle der gerne blive 

opsat hegn inden udgangen af januar, hvis vejret tillader det. 

 

4. 

Asfalteringen af vores p-pladser er færdig og det er blevet godt med den nye asfalt. Samtidig 

opfordre vi campingvogne og deslige, til at blive sat på plads og rettet op, så de kun fylder 

en plads hver. 

 

Bestyrelsen ønsker alle en god jul samt et godt nytår. 


